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"A classic is a book which has never exhausted all it has to say to its readers". (from
"Why Read the Classics?" by Italo Calvino). "Penguin Modern Classics" have been
shaping the reading habits of generations since 1961. This 50th anniversary catalogue
offers a complete list of all the titles in print across the "Modern Classics" list, from
Chinua Achebe to Stefan Zweig via George Orwell and everything else in between. It
also contains Italo Calvino's inspiring essay on what makes a classic a classic.
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关于书的书

Reference

Penguin

文学理论

卡尔维诺

1

非虚构

英文原版

评论

企鹅现代经典的书目，里面有一篇卡尔韦诺的文章，讲为什么应该读名著，写得很有趣
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很有理。我大概看了下书目，只发现张爱玲的两个短篇集，以及钱钟书的围城。我估计
过几年就该有莫言了。企鹅黑本的经典丛书中有很多中国的文学、思想著作。

-----------------------------
企鹅现代经典书目，附送卡尔维诺《为什么读经典？》

-----------------------------
纯目录小册子。附了George Orwell的经典短文Books v. Cigarettes。

-----------------------------
a classic is a book which has never exhausted all it has to say to its readers

-----------------------------
奥维尔事无巨细不无纰漏地算了一笔账试图说明书不贵。

-----------------------------
用最少的钱带来幸福感

-----------------------------
13年版里面的短文是奥威尔的Books v.
Cigarettes，里面两种目录，按作者姓名首字母排序和按书名首字母排序，随便翻翻找
书看都不会错。

-----------------------------
为什么豆瓣信息包含的是卡尔维诺的为什么读经典，而我的是奥威尔的书和香烟……

-----------------------------
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